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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας… 

      Ερωτήσεις  & απαντήσεις του Δημάρχου Τσιάκου… 

 

______________________________________________________ 

Συνεδρ Δημ Συμβ Δήμ Καρδίτσας  / ΤΡΙΤΗ 17 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2024 / ΒΡΑΔΥ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας (13η 17/9/2024)  

…………………………………………………………………………. 

………………………………………………………………………… 

…στη συνεδρίαση αυτή μάθαμε από τον ίδιο τον Δήμαρχο ότι… βρήκαν στάβλο (μεταξύ 

Αρτεσιανού & Καρδιτσομάγουλας)… και φροντίζουν να ετοιμαστεί…!!! …δεν ανέφερε 

όμως τίποτα ακόμα για προκήρυξη – ανακοίνωση στις εφημερίδες για να βρεθεί Συνεργείο 

Περισυλλογής…!!! …καταλήγοντας στην απάντησή του ότι… «…θα δούμε τί μπορούμε να 

κάνουμε… τί πρέπει να κάνουμε… γιατί είναι ένα πρόβλημα που πρέπει να το λύσουμε»… 

…………………………………………………………………………. 

………………………………………………………………………… 

……………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………. 

…0:24:35’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… λοιπόν να ξεκινήσουμε τις ερωτήσεις… με τον κ. 

Γεννάδιο… κε Γεννάδιε έχετε το λόγο…  

…0:24:38’… ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… η τήρηση της αρχής της πλειοψηφίας… (κ.λ.π.) …αυτά ως 

προς το Παυσίλυπο… (0:27:35’)… 

●●● 0:27:36’… ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… θα μου επιτρέψετε… κε Δήμαρχε… ένα δεύτερο 

ερώτημα… για ένα δευτερόλεπτο… μου ζητάνε από πολλά πλέον χωριά… ενημέρωση… 

είδα από τον κο Αγγελίδη… τον συμμαθητή μου… είδα… κάποια ενημέρωση… σε 

δημοσιεύματα… αλλά αν μπορείτε να γίνετε πιο συγκεκριμένοι… για τα ανεπιτήρητα 

βοοειδή… είναι όντως μικρότερο τώρα το πρόβλημα…??? …είπε ο Λάμπρος επάνω… αλλά 

γίνεται μικρότερο… σε ορισμένα μέρη… και αρχίζει και αναπτύσσεται σε άλλα… που παλιά 

δεν υπήρχε… όπως στη Μούχα και στην Καστανιά… μία ενημέρωση και για αυτό… 

ευχαριστώ… (0:28:05’)… 

…0:28:06’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ευχαριστούμε κε Γεννάδιε… να ρωτήσει ο κος Γάζος… 

…0:28:10’… ΓΑΖΟΣ… θα ξεκινήσει από τις ερωτήσεις και μετά… (κ.λ.π.)   

…0:28:25’… α) συγχωνεύσεις τμημάτων σε σχολεία του δήμου μας… 

…0:29:50’… β) ο δρόμος Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι δεν είναι μέσα… 

…0:30:18’… γ) αντιπλημμυρικά στους Ζαχαριώτες… 

…0:30:40’… δ) τί είπατε χθές στη συνάντησή σας με τον Πρωθυπουργό…  

…0:30:52’… όσον αφορά τώρα το κάλεσμα του δημάρχου… 

…0:38:47’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ας περάσουμε στις απαντήσεις… 

…0:38:55’… ΣΒΕΡΩΝΗΣ…  

…0:55:12’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… δρόμος Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι… κ.λ.π… 

…1:05:20’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… (για τη συνάντησή του με τον Πρωθυπουργό)… καλή ήταν η 

συνάντηση… δεν είχε αποτέλεσμα… (1:05:35’)… περιμέναμε περισσότερα… συνεχίζουμε 

να διεκδικούμε… γιατί πρέπει αν προσεχτούν οι δήμοι… για να υπάρχουν… (1:05:42’)… 

γιατί αλλιώς θα αναγκαστούμε να πάμε σε πιο δυναμικές κινητοποιήσεις… όσον αφορά τους 

δήμους…  που πιστεύω ότι κανένας δεν θα τις ήθελε… ούτε η Κυβέρνηση… ούτε οι Δήμοι… 

λοιπόν… αυτά… (1:05:56’) 

●●● 1:05:58’… ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… Δήμαρχε… ξεχάσατε να απαντήσετε ένα ερώτημα… τα 

ανεπιτήρητα… μην το υποτιμάτε… θα το βρίσκετε μπροστά σας… με παίρνουν τηλέφωνο… 

πάρα πολλοί άνθρωποι απ’ τα ορεινά χωριά… 

●●● 1:06:10’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… δεν το υποτιμάω… γιατί στην προηγούμενη 

δημοτική περίοδο… είχα τον κύριο Κρανιά… κάθε φορά να μιλά για τα ανεπιτήρητα… κάθε 

φορά… πραγματικά… είναι ένα πρόβλημα μεγάλο… (1:06:20’)… τί γίνεται λοιπόν με τα 



ανεπιτήρητα… να ξέρετε ότι τώρα είμαστε… στην διαδικασία… μας έχει στείλει η 

Διεύθυνση Κτηνιατρικής… το πώς πρέπει να γίνει… αυτό το… όχι καταφύγιο… τον στάβλο 

που… έχουμε επι ενοικιάσει στο Αρτεσιανό… ανάμεσα Αρτεσιανό με Καρδιτσομάγουλα… 

το πώς πρέπει να διαμορφωθεί… (1:06:42’)… για τα αδέσποτα (της πόλης)… και πώς η μία 

αποθήκη θα γίνει… για να μπορέσουμε να πιάσουμε… να βάλουμε εκεί κάποια 

ανεπιτήρητα… θα μου πείς θα πιάσουμε…??? …δεν έχει σημασία… αυτό πρέπει να γίνει… 

και να πάρουμε και άδεια… από την Διεύθυνση Γεωργίας… (1:06:57’)… άδεια 

σταβλισμού… για να μπορέσουμε να βάλουμε… εκεί μέσα κάποιο ζώο… το πρόβλημα εδώ 

είναι άλλο… (1:07:01’)… το πρόβλημα είναι ότι αυτά τα ζώα… δε πιάνονται… δεν είναι ότι 

δεν θέλουμε… ακόμα και τώρα που δεν έχουμε τέτοιο… ας πιάσουμε ένα ζώο… δεν υπάρχει 

υπάλληλος του δήμου… ούτε συνεργείο… ειδικό… που να μπορέσουμε… να μισθώσουμε… 

για να τους στείλουμε να πάνε να πιάσουν… κάποιο τέτοιο ζώο… (1:07:18’)… έχω πολλές 

φορές συζητήσει… με τα χωριά τα οποία έχουν πρόβλημα… όπως πολύ σωστά αναφέρατε… 

ήταν πρώτα… το μεγάλο το πρόβλημα το είχε η Νεράϊδα… έφυγαν από τη Νεράϊδα… και 

τώρα το πρόβλημα το έχει η Καστανιά με τη Μούχα… (1:07:33’)… από συγκεκριμένους 

ανθρώπους… οι οποίοι… έχουν ανεπιτήρητα ζώα… τώρα τέλος πάντων… ελευθέρας 

βοσκής… αυτοί δεν παραδέχονται ότι… είναι δικά τους… λοιπόν θα πρέπει… οπωσδήποτε 

να βρούμε έναν τρόπο… κάποιο ζώο ανεπιτήρητο… να μπορέσουν να το πιάσουν… για να 

ταυτοποιηθεί ο ιδιοκτήτης του… να πάρει το πρόστιμο που είναι… και να το πάρουμε να το 

δώσουμε στο Κοινωνικό Παντοπωλείο… (1:07:56’)… όπου το κρέας θα το δώσει στους 

ανθρώπους που έχουν ανάγκη… ναι… (κάποιος μίλησε από κάτω)… ναι… ας μην έχουν 

ενώτια… θα έρθει να το βρεί αυτός το ενώτιο μετά… άν θα το χάσει το ζώο… δεν υπάρχει 

περίπτωση τέτοια… δεν μπορούμε να τα πιάσουμε… είναι τόσο άγρια… που δεν πιάνονται… 

με το που τα πλησιάζουν… φεύγουν τρέχοντας… (1:08:15’)… αυτό είναι το μόνο 

πρόβλημα… δεν είναι ότι δεν θέλουμε… και είναι ένα υπαρκτό πρόβλημα… θα 

ρωτήσουμε… αν υπάρχει ειδικό συνεργείο… που να μπορεί να έρθει… για να πιάσει έστω 

και δύο… τρία ζώα… πιστεύω ότι… θα σταματήσει… το πρόβλημα… θα μαζευτούν όλοι… 

(1:08:25’)… (διακοπές από κάτω)… ο ένας που είναι δημότης Καρδίτσας… έχει πρόστιμα 

πάνω από (πενήντα) 50.000 ευρώ… ήδη… πόσα πρόστιμα ακόμα... δεν τα πληρώνει… 

βάζουν… και βάζουν… και βάζουν… το θέμα για να λυθεί… είναι να πιαστούν… ζώα… για 

να μπορέσουν  εκεί πέρα να καταλάβουν ότι… ώς εδώ και μη παρέκει… θα 

προσπαθήσουμε… να δούμε… γιατί μιλήσαμε την προηγούμενη φορά… είχανε… δεν 

θυμάμαι στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο… ή στο πρό προηγούμενο… έγινε…??? 

…ότι στα Τρίκαλα είχαν κάνει μια επιτροπή… και είχαν… προσπαθήσει να πιάσουν κάποια 

ζώα… και εκεί δεν έγινε… δεν μπόρεσαν να πιάσουν τελικά ούτε εκεί… (1:09:03’)… δεν το 

έλυσαν το θέμα ούτε εκεί… (λόγια από κάτω)… έ… στα νησιά ίσως… είναι πιο μαζεμένος ο 

χώρος… τί να πώ… εδώ στη Νεράϊδα που προσπάθησαν κάτοικοι να πιάσουν ένα ζώο… δεν 

μπόρεσαν… και εκεί οι άνθρωποι είναι ξέρεις… έμπειροι… είναι κτηνοτρόφοι… δεν είναι 

από γραφείο… που να μην έχουν οικειότητα με ζώα… έχουν οικειότητα… και δεν μπόρεσαν 

ούτε και αυτοί… πού να στείλω εγώ τώρα… ένα υπάλληλο… να πιάσει ανεπιτήρητα… 

(λόγια από κάτω)… το μικρό είναι… του γάλακτος… θα είναι ότι πρέπει… θα δούμε τί 

μπορούμε να κάνουμε… τί πρέπει να κάνουμε… όντως… σίγουρα είναι ένα πρόβλημα που 

πρέπει να το λύσουμε… (1:09:39’)…                                      

…1:09:42’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ωραία… να προχωρήσουμε… στα θέματα της 

συνεδρίασης του Δ. Σ… 

 

……………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

…….ανάρτηση της Σελίδας «Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας» στις 18.9.24……. 

 

●●● ενημερώνουμε ότι… χθές (Τρίτη 17.9.2024) το βράδυ… στη Συνεδρίαση του Δ. Σ. 

Καρδίτσας έγινε ξανά ερώτηση για τα ανεπιτήρητα… από την οποία μάθαμε ότι ●●● βρήκαν 

στάβλο μεταξύ Αρτεσιανού και Καρδιτσομάγουλας… (χωρίς αυτός να είναι ακόμα έτοιμος) 

●●● και ότι ψάχνουν για Συνεργείο Περισυλλογής (χωρίς να μας πούν πότε θα βγάλουν 

ανακοίνωση – πρόσκληση για αυτό στις εφημερίδες) ●●● λές κε Δήμαρχε ότι θέλετε να 



πιάσετε ανεπιτήρητα και δεν μπορείτε… μιλήστε με τους συναδέλφους σας στο δήμο 

Αλμυρού… στο δήμο Λευκάδας… στο δήμο Καρπενησίου… και θα σας πούν αυτοί πως τα 

πιάνουν… τα δημοσιεύσαμε αυτά από εδώ πρίν μήνες… σας τα ξαναθυμίζουμε στα σχόλια... 

λές κε Δήμαρχε ότι θέλετε ενώτιο... ενώτιο είχε στα χέρια του ο πρόεδρος Νεράϊδας τον 

Μάρτιο του 2022 από την ανεπιτήρητη αγελάδα που ψόφισε μέσα στην αχυρώνα του 

Κόκκινου... δεν σας το έδωσε...??? ●●● ΟΧΙ κε Δήμαρχε ΔΕΝ έφυγαν από την Νεράϊδα και 

πήγαν στην Καστανιά…!!! …άλλα είναι στη Νεράϊδα και άλλα είναι στην Καστανιά… και 

άλλα είναι στο Καροπλέσι… και άλλα είναι στο Καταφύγι… κε Δήμαρχε…!!! …γιαυτό 

φωνάζουμε…!!!  

●●● ετοιμάστε το συντομότερο τον στάβλο… και βγάλτε το συντομότερο πρόσκληση – 

ανακοίνωση στις εφημερίδες για Συνεργείο Περισυλλογής…!!! …τώρα μέσα στο 

Σεπτέμβριο…!!! 

●●● στο μικρό απόσπασμα του βίντεο που κοινοποιούμε μπορούμε να ακούσουμε όλοι την 

ερώτηση που έκανε ο επικεφαλής της παράταξης «Συνεργασία Ευθύνης» Γιάννης 

Γεννάδιος… και την απάντηση που έδωσε ο ίδιος ο Δήμαρχος Καρδίτσας Βασίλης 

Τσιάκος… (οι χρόνοι μπροστά είναι από ολόκληρο το βίντεο όλης της Συνεδρίασης που 

μπορείτε να το δείτε στο youtube)… 

…ειπώθηκαν λοιπόν τα εξής… και ως εξής... 

______________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας (13η 17/9/2024)  

…………………………………….. 

…0:24:35’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… λοιπόν να ξεκινήσουμε τις ερωτήσεις… με τον κ. 

Γεννάδιο… κε Γεννάδιε έχετε το λόγο…  

…0:24:38’… ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… η τήρηση της αρχής της πλειοψηφίας… (κ.λ.π.) …αυτά ως 

προς το Παυσίλυπο… (0:27:35’)… 

●●● 0:27:36’… ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… θα μου επιτρέψετε… κε Δήμαρχε… ένα δεύτερο 

ερώτημα… για ένα δευτερόλεπτο… μου ζητάνε από πολλά πλέον χωριά… ενημέρωση… 

είδα από τον κο Αγγελίδη… τον συμμαθητή μου… είδα… κάποια ενημέρωση… σε 

δημοσιεύματα… αλλά αν μπορείτε να γίνετε πιο συγκεκριμένοι… για τα ανεπιτήρητα 

βοοειδή… είναι όντως μικρότερο τώρα το πρόβλημα…??? …είπε ο Λάμπρος επάνω… αλλά 

γίνεται μικρότερο… σε ορισμένα μέρη… και αρχίζει και αναπτύσσεται σε άλλα… που παλιά 

δεν υπήρχε… όπως στη Μούχα και στην Καστανιά… μία ενημέρωση και για αυτό… 

ευχαριστώ… (0:28:05’)… 

…0:28:06’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ευχαριστούμε κε Γεννάδιε… να ρωτήσει ο κος Γάζος… 

…0:28:10’… ΓΑΖΟΣ… θα ξεκινήσει από τις ερωτήσεις και μετά… (κ.λ.π.)   

…0:28:25’… α) συγχωνεύσεις τμημάτων σε σχολεία του δήμου μας… 

…0:29:50’… β) ο δρόμος Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι δεν είναι μέσα… 

…0:30:18’… γ) αντιπλημμυρικά στους Ζαχαριώτες… 

…0:30:40’… δ) τί είπατε χθές στη συνάντησή σας με τον Πρωθυπουργό…  

…0:30:52’… όσον αφορά τώρα το κάλεσμα του δημάρχου… 

…0:38:47’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ας περάσουμε στις απαντήσεις… 

…0:38:55’… ΣΒΕΡΩΝΗΣ…  

…0:55:12’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… δρόμος Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι… κ.λ.π… 

…1:05:20’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ… (για τη συνάντησή του με τον Πρωθυπουργό)… καλή ήταν η 

συνάντηση… δεν είχε αποτέλεσμα… (1:05:35’)… περιμέναμε περισσότερα… συνεχίζουμε 

να διεκδικούμε… γιατί πρέπει αν προσεχτούν οι δήμοι… για να υπάρχουν… (1:05:42’)… 

γιατί αλλιώς θα αναγκαστούμε να πάμε σε πιο δυναμικές κινητοποιήσεις… όσον αφορά τους 

δήμους…  που πιστεύω ότι κανένας δεν θα τις ήθελε… ούτε η Κυβέρνηση… ούτε οι Δήμοι… 

λοιπόν… αυτά… (1:05:56’) 

●●● 1:05:58’… ΓΕΝΝΑΔΙΟΣ… Δήμαρχε… ξεχάσατε να απαντήσετε ένα ερώτημα… τα 

ανεπιτήρητα… μην το υποτιμάτε… θα το βρίσκετε μπροστά σας… με παίρνουν τηλέφωνο… 

πάρα πολλοί άνθρωποι απ’ τα ορεινά χωριά… 

●●● 1:06:10’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… δεν το υποτιμάω… γιατί στην προηγούμενη 

δημοτική περίοδο… είχα τον κύριο Κρανιά… κάθε φορά να μιλά για τα ανεπιτήρητα… κάθε 

φορά… πραγματικά… είναι ένα πρόβλημα μεγάλο… (1:06:20’)… τί γίνεται λοιπόν με τα 



ανεπιτήρητα… να ξέρετε ότι τώρα είμαστε… στην διαδικασία… μας έχει στείλει η 

Διεύθυνση Κτηνιατρικής… το πώς πρέπει να γίνει… αυτό το… όχι καταφύγιο… τον στάβλο 

που… έχουμε επι ενοικιάσει στο Αρτεσιανό… ανάμεσα Αρτεσιανό με Καρδιτσομάγουλα… 

το πώς πρέπει να διαμορφωθεί… (1:06:42’)… για τα αδέσποτα (της πόλης)… και πώς η μία 

αποθήκη θα γίνει… για να μπορέσουμε να πιάσουμε… να βάλουμε εκεί κάποια 

ανεπιτήρητα… θα μου πείς θα πιάσουμε…??? …δεν έχει σημασία… αυτό πρέπει να γίνει… 

και να πάρουμε και άδεια… από την Διεύθυνση Γεωργίας… (1:06:57’)… άδεια 

σταβλισμού… για να μπορέσουμε να βάλουμε… εκεί μέσα κάποιο ζώο… το πρόβλημα εδώ 

είναι άλλο… (1:07:01’)… το πρόβλημα είναι ότι αυτά τα ζώα… δε πιάνονται… δεν είναι ότι 

δεν θέλουμε… ακόμα και τώρα που δεν έχουμε τέτοιο… ας πιάσουμε ένα ζώο… δεν υπάρχει 

υπάλληλος του δήμου… ούτε συνεργείο… ειδικό… που να μπορέσουμε… να μισθώσουμε… 

για να τους στείλουμε να πάνε να πιάσουν… κάποιο τέτοιο ζώο… (1:07:18’)… έχω πολλές 

φορές συζητήσει… με τα χωριά τα οποία έχουν πρόβλημα… όπως πολύ σωστά αναφέρατε… 

ήταν πρώτα… το μεγάλο το πρόβλημα το είχε η Νεράϊδα… έφυγαν από τη Νεράϊδα… και 

τώρα το πρόβλημα το έχει η Καστανιά με τη Μούχα… (1:07:33’)… από συγκεκριμένους 

ανθρώπους… οι οποίοι… έχουν ανεπιτήρητα ζώα… τώρα τέλος πάντων… ελευθέρας 

βοσκής… αυτοί δεν παραδέχονται ότι… είναι δικά τους… λοιπόν θα πρέπει… οπωσδήποτε 

να βρούμε έναν τρόπο… κάποιο ζώο ανεπιτήρητο… να μπορέσουν να το πιάσουν… για να 

ταυτοποιηθεί ο ιδιοκτήτης του… να πάρει το πρόστιμο που είναι… και να το πάρουμε να το 

δώσουμε στο Κοινωνικό Παντοπωλείο… (1:07:56’)… όπου το κρέας θα το δώσει στους 

ανθρώπους που έχουν ανάγκη… ναι… (κάποιος μίλησε από κάτω)… ναι… ας μην έχουν 

ενώτια… θα έρθει να το βρεί αυτός το ενώτιο μετά… άν θα το χάσει το ζώο… δεν υπάρχει 

περίπτωση τέτοια… δεν μπορούμε να τα πιάσουμε… είναι τόσο άγρια… που δεν πιάνονται… 

με το που τα πλησιάζουν… φεύγουν τρέχοντας… (1:08:15’)… αυτό είναι το μόνο 

πρόβλημα… δεν είναι ότι δεν θέλουμε… και είναι ένα υπαρκτό πρόβλημα… θα 

ρωτήσουμε… αν υπάρχει ειδικό συνεργείο… που να μπορεί να έρθει… για να πιάσει έστω 

και δύο… τρία ζώα… πιστεύω ότι… θα σταματήσει… το πρόβλημα… θα μαζευτούν όλοι… 

(1:08:25’)… (διακοπές από κάτω)… ο ένας που είναι δημότης Καρδίτσας… έχει πρόστιμα 

πάνω από (πενήντα) 50.000 ευρώ… ήδη… πόσα πρόστιμα ακόμα... δεν τα πληρώνει… 

βάζουν… και βάζουν… και βάζουν… το θέμα για να λυθεί… είναι να πιαστούν… ζώα… για 

να μπορέσουν  εκεί πέρα να καταλάβουν ότι… ώς εδώ και μη παρέκει… θα 

προσπαθήσουμε… να δούμε… γιατί μιλήσαμε την προηγούμενη φορά… είχανε… δεν 

θυμάμαι στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο… ή στο πρό προηγούμενο… έγινε…??? 

…ότι στα Τρίκαλα είχαν κάνει μια επιτροπή… και είχαν… προσπαθήσει να πιάσουν κάποια 

ζώα… και εκεί δεν έγινε… δεν μπόρεσαν να πιάσουν τελικά ούτε εκεί… (1:09:03’)… δεν το 

έλυσαν το θέμα ούτε εκεί… (λόγια από κάτω)… έ… στα νησιά ίσως… είναι πιο μαζεμένος ο 

χώρος… τί να πώ… εδώ στη Νεράϊδα που προσπάθησαν κάτοικοι να πιάσουν ένα ζώο… δεν 

μπόρεσαν… και εκεί οι άνθρωποι είναι ξέρεις… έμπειροι… είναι κτηνοτρόφοι… δεν είναι 

από γραφείο… που να μην έχουν οικειότητα με ζώα… έχουν οικειότητα… και δεν μπόρεσαν 

ούτε και αυτοί… πού να στείλω εγώ τώρα… ένα υπάλληλο… να πιάσει ανεπιτήρητα… 

(λόγια από κάτω)… το μικρό είναι… του γάλακτος… θα είναι ότι πρέπει… θα δούμε τί 

μπορούμε να κάνουμε… τί πρέπει να κάνουμε… όντως… σίγουρα είναι ένα πρόβλημα που 

πρέπει να το λύσουμε… (1:09:39’)…                                      

…1:09:42’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ωραία… να προχωρήσουμε… στα θέματα της 

συνεδρίασης του Δ. Σ… 

 

……………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

……….το δημοσίευμα του Karditsalive της 17.9.2024… 

 

_________________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 17 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2024 / 21:04’ 

Β. Τσιάκος στο Δ.Σ.: Ζητούμενο η «σύλληψη» ενός ανεπιτήρητου για να συμμορφωθούν 

οι ιδιοκτήτες 



Το θέμα των ανεπιτήρητων και η συζήτησή του στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας τείνει 

να πάρει το χαρακτήρα θεσμού, καθώς φωνάζει «παρών» σχεδόν σε κάθε συνεδρίαση, εδώ 

και χρόνια. 

Γεγονός που αποδεικνύει ότι και μακροχρόνιο είναι και αδυναμία εξεύρεσης λύσης υπάρχει. 

Στη συνεδρίαση της 17ης Σεπτεμβρίου θίχθηκε από τον επικεφαλής της μείζονος μειοψηφίας 

κ. Γεννάδιο με τον δήμαρχο κ. Τσιάκο να παραδέχεται το δυσεπίλυτο του προβλήματος. 

Όπως χαρακτηριστικά ανέφερε, την δεδομένη χρονική στιγμή έχουμε λάβει οδηγίες από την 

Διεύθυνση Κτηνιατρικής για το πως θα διαμορφώσουμε την εγκατάσταση για τα αδέσποτα 

και ένα χώρο (αποθήκη) στο ίδιο κτίριο, για να φιλοξενηθούν ανεπιτήρητα. 

Το θέμα όμως, συνέχισε, είναι ότι δεν πιάνονται. Έφυγαν από την Νεράιδα και τώρα 

αντιμετωπίζουν πρόβλημα η Καστανιά και η Μούχα. Οι ιδιοκτήτες τους απλά δηλώνουν ότι 

δεν είναι δικά τους και είναι εξαιρετικά δύσκολο να συλλέξουμε έστω και ένα για να 

ταυτοποιήσουμε σε ποιον ανήκει. Η απώλεια ζώων που θα "συλληφθούν" είναι που θα τους 

ενοχλήσει και θα τους υποχρεώσει να πάρουν μέτρα. Είναι όμως μία διαδικασία που δεν 

μπορούμε να την φέρουμε εις πέρας. Μόλις πλησιάσεις εξαφανίζονται και αναζητούμε ειδικό 

συνεργείο, κατέληξε. 

Π.Κ. 

 

……………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

……….το δημοσίευμα του Karditsalive της 15.9.2024… 

 

_________________________________________ 

Karditsalive / ΚΥΡΙΑΚΗ 15 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2024 / 14:21’ 

Μειωμένο αλλά παραμένει σοβαρό το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα ζώα - Χαρ. 

Αγγελίδης: Σύντομα η δημιουργία σταβλικής εγκατάστασης 

Μειωμένο σε έντασή, τουλάχιστον σε ότι αφορά στον αριθμό των ζώων, αλλά υπαρκτό 

παραμένει το πρόβλημα των ανεπιτήρητων ζώων, ειδικά στην περιοχή της Νεράιδας. 

Το γεγονός μας επισήμαναν αναγνώστες του KarditsaLive.Net και σε επικοινωνία που είχαμε 

με τον πρόεδρο της Τοπικής Κοινότητας κ. Λάμπρο Γάκη μας ενημέρωσε πως όντως 

κινούνται στην περιοχή περίπου 20 ζώα τα περισσότερα χωρίς ενώτια. 

Η «δράση» τους εντοπίζεται κυρίως στην περιοχή της Νεράιδας, σε αντίθεση με το 

Σαραντάπορο που καθ’ όλη την θερινή περίοδο δεν εμφανίστηκαν σχεδόν καθόλου. Ακόμα κι 

αυτά όμως, παραδέχθηκε, κάνουν ζημιές, ειδικά σε κήπους και περιφράξεις, και προκαλούν 

προβλήματα. 

Είμαστε σε συνεχή επαφή, τόνισε ο κ. Γάκης, με τους ιδιοκτήτες ζώων στους οποίους 

γίνονται συστάσεις αλλά είναι εξαιρετικά δύσκολο να διαπιστωθεί σε ποιον ανήκουν τα ζώα, 

ειδικά από την στιγμή που είναι δύσκολο να τα πλησιάσεις και δεν φέρουν και ενώτια. 

Για το θέμα η ηλεκτρονική μας εφημερίδα επικοινώνησε με τον Αντιδήμαρχο Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Οικονομίας κ. Αγγελίδη, ο οποίος και μας ενημέρωσε πως γίνονται 

συντονισμένα βήματα για να οδηγηθούμε στη λύση του προβλήματος. 

Συγκεκριμένα ανέφερε πως σε σύντομο χρονικό διάστημα ολοκληρώνεται η διαδικασία 

εξεύρεσης χώρου για δημιουργία σταβλικών εγκαταστάσεων και ταυτόχρονα η συγκρότηση 

ομάδας που θα προβεί στην περισυλλογή των ζώων. Είμαστε πολύ κοντά, ανέφερε 

χαρακτηριστικά, έχουν κατατεθεί προτάσεις για τον χώρο και είναι θέμα ημερών να ληφθούν 

οι αποφάσεις. 

Π.Κ. 

φωτογραφία αρχείου 

 

ΣΧΟΛΙΟ ΑΠΟ «ΔΟΛΟΠΕΣ ΝΕΡΑΪΔΑΣ – ΣΠΙΝΑΣΑΣ»  

ΣΕ ΑΥΤΟ ΤΟ ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΑ… 

…ο άνθρωπος αυτός που θεωρείται πρόεδρος της Κοινότητάς μας Νεράϊδας (ενώ σαμποτάρει 

κατάφορα το χωριό μας την Νεράϊδα και στο θέμα ανεπιτήρητα και σε όλα τα θέματα… δείτε 

ότι πάντα - και εδώ - το Τοπική Κοινότητα το αφήνει αόριστο… ποτέ δεν γράφει μαζί με το 

Κοινότητα και το Νεράϊδα…!!! …ποτέ…!!!) … ο άνθρωπος αυτός λοιπόν για δεύτερη φορά 



σε περίπου ένα μήνα λέει πράγματα εξοργιστικά για όλους μας…!!! …αντί να μας πεί γιατί 

ακόμα ΔΕΝ έχει δεχτεί να συζητηθεί το θέμα «ανεπιτήρητα» στο 3μελές Τ. Σ. Νεράϊδας…!!! 

…αντί να μας πεί γιατί ΔΕΝ έκανε ακόμα Λαϊκή Συνέλευση στην πλατεία Νεράϊδας να 

συζητήσουμε όλοι μαζί εκεί το πρόβλημα…!!! …μας λέει (εξοργίζοντάς μας για δεύτερη 

φορά μέσα σε ένα μήνα) ότι είναι δήθεν «μειωμένο»…!!! …όχι ΔΕΝ είναι καθόλου 

μειωμένο…!!! …έντονο είναι και όλοι απαιτούν λύση…!!! 

…αρμόδιε αντιδήμαρχε Αγγελίδη… πές μας δημόσια και ξεκάθαρα… γιατί ΔΕΝ 

ανακοινώσατε ακόμα (από τις 9 Ιουλίου που έληξαν οι προφορές) αν βρέθηκε στάβλος και 

πού είναι αυτός…??? …πέρασαν πάνω από 2 μήνες από τότε…!!! …πές μας δημόσια πότε 

θα βγάλετε αντίστοιχη ανακοίνωση – πρόσκληση για να βρεθεί Συνεργείο Περισυλλογής…!!! 

…το ίδιο ακριβώς είπε και ο προκάτοχός σου Παπαδημητρίου μέσα στο Δ.Σ. την Τρίτη 29 

Μάη 2024…!!! …ότι «σε σύντομο χρονικό διάστημα»…!!! …στις 28.5.24…!!!  …και 

έχουμε 15.9.24…!!! …έλεος…!!! …που νομίζετε ότι απευθύνεστε…??? …τα βλέπουμε όλα 

μέσα στα Δ.Σ…. που αποφεύγετε σαν το «διάολο με το θυμιάμα» τις επερωτήσεις…!!! 

…Δημοτικοί Σύμβουλοι θέλουν να ρωτήσουν για το πρόβλημα αυτό και από τις 28 Μάη και 

μετά ΔΕΝ μπόρεσαν να ξαναρωτήσουν… μία λέτε «να κάνει μόνο 1 επερώτηση η κάθε 

παράταξη»… μία λέτε «στην επόμενη λογοδοσία»… …μια κάνετε κλήρωση… και η 

επερώτηση για τα ανεπιτήρητα μένει εκτός… κ.ά. υπεκφυγές…!!!  

…όχι κύριοι…!!! …ΔΕΝ είναι καθόλου μειωμένο το πρόβλημα…!!! …είναι το ίδιο έντονο 

όπως και πρίν…!!! …το ίδιο έντονο και ακόμα χειρότερο…!!! …έχουν ρημάξει τα 

πάντα…!!! …ΔΕΝ μπορεί άνθρωπος στο χωριό μας να καλλιεργήσει χωράφι αν δεν είναι 

καλά περιφραγμένο…!!! …ΔΕΝ μπορεί άνθρωπος στο χωριό μας πουθενά να βοσκήσει το 

κοπάδι του αφού τρώνε αυτά όλο το χόρτο…!!!  

…προχωρήστε τάχιστα τις διαδικασίες και αφήστε τις κωλυσιεργίες…!!! 

…αυτά τα «συντονισμένα βήματα» να γίνουν επιτέλους πιο γρήγορα…!!! 

…η υπομονή όλων μας εξαντλήθηκε…!!! 

 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………… 

 

_____________________________ 

Karditsalive / Κυριακή 18 Αυγούστου 2024 / 16:09’ 

Μειωμένη η κίνηση ανεπιτήρητων στη Νεράϊδα το φετινό καλοκαίρι 

Σημαντικά μειωμένη είναι η παρουσία των ανεπιτήρητων ζώων σε Σαραντάπορα και Νεράϊδα 

τους καλοκαιρινούς μήνες του 2024, σύμφωνα με τον πρόεδρο της Τ. Κ. Νεράϊδας κ. Λάμπρο 

Γάκη. 

Όπως ανέφερε στο KarditsaLive.Net στην περιοχή του Σαραντάπορου δεν έχουν εμφανιστεί 

καθόλου ενώ στην Νεράϊδα έχουν γίνει ορατά ορισμένα εξ αυτών (πιθανόν χωρίς ενώτια) 

αλλά σε αρκετή απόσταση από τον οικισμό. 

Σύμφωνα με τον κ. Γάκη υπήρξε συμμόρφωση από μερίδα κτηνοτρόφων που συνέλεξαν ζώα 

και τα απομάκρυναν αλλά ο ίδιος θεωρεί ότι πλέον προσέχουν περισσότερο τα βοοειδή 

καθώς χάθηκαν αρκετά από την παρουσία σαρκοβόρου, πιθανότατα λύκου, τους χειμερινούς 

μήνες. 

Σε κάθε περίπτωση η εικόνα πλέον είναι σαφώς βελτιωμένη, δεν έχουν, τόνισε, εκφραστεί 

παράπονα από κατοίκους και επισκέπτες, ενώ στην ερώτησή μας αν συνέλλεξε κάποια ζώα ο 

Δήμος απάντησε αρνητικά. 

 

…………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……………. 

 

…η κοινοποίηση της 20.8.2024 στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας»… 

 

●●● με αυτό εδώ το ποτήρι ξεχείλισε…!!! …όλοι στις συζητήσεις απαιτούν 1) να 

συνεδριάσει εκτάκτως και κατεπειγόντως το 3μελές Τοπικό Συμβούλιο Νεράϊδας… και με 

την παρουσία κόσμου να συζητηθεί το θέμα…!!! …ή 2) να γίνει μια Λαϊκή Συνέλευση στην 

πλατεία Νεράϊδας… και θα δείς εκεί πρόεδρε αν υπάρχουν ανεπιτήρητα ή όχι…!!! …ε… όχι 



πρόεδρε…!!! ΔΕΝ είναι τα πράγματα όπως τα λές…!!! …υπάρχουν ανεπιτήρητα και 

υποφέρει ο κόσμος…!!! …και όλοι απαιτούν λύση…!!! …περισυλλογή…!!! 

●●● αντί να μας πείς τί έγινε με το στάβλο (άν βρήκε ο δήμος Καρδίτσας)... και το πότε θα 

βγάλει (ο δήμος Καρδίτσας) ανακοίνωση για Συνεργείο περισυλλογής... μας λές ότι ... «δεν 

υπάρχουν»... και ότι τα μάζεψαν οι ιδιοκτήτες τους… και άλλα εξοργιστικά… όλα βγαλμένα 

από τη φαντασία σου…!!! 

●●● που κάθε βράδυ μουγκρίζουν κάτω στη Λεκάνη…!!! ...που αν δεν κλείσεις καλά τις 

πόρτες το βράδυ δεν θα υπάρχει κήπος την άλλη μέρα...!!! ...που αν δεν έχεις περιφραγμένο 

χωράφι δεν μπορείς να καλλιεργήσεις τίποτα...!!! ...που ο κάθε κτηνοτρόφος μας δεν μπορεί 

να βοσκήσει πουθενά τα ζώα του...!!! 

●●● σταματήστε τα παραταξιακά – κομματικά παιχνίδια και λύστε το πρόβλημα…!!! …και 

σταματήστε να λέτε τέτοιες αηδίες που μας εξοργίζουν…!!! 

●●● για πάμε λίγο παράγραφο με παράγραφο… 

●●● 1) καθόλου «μειωμένη» ΔΕΝ είναι η παρουσία των ανεπιτήρητων…!!! …όσα ήταν 

είναι και αυξάνονται καθώς γεννάνε συνέχεια…!!! 

●●● 2) μας λές… «σε αρκετή απόσταση από τον οικισμό Νεράϊδας»… καθόλου μακριά 

πρόεδρε δεν είναι η «Λεκάνη» και τα «Χτήρια»…!!! …δίπλα στα πρώτα σπίτια του χωριού 

μας είναι… και όλη νύχτα γυρίζουν όλο τον τόπο… πρέπει δηλαδή να είναι όλη μέρα μέσα 

στην  πλατεία… για να υπάρχει πρόβλημα για σένα…??? 

●●● 3) μας λές ότι δήθεν… «υπήρξε συμμόρφωση από μερίδα κτηνοτρόφων»… και τα 

συνέλεξαν και τα απομάκρυναν»… αυτό φυσικά και ΔΕΝ έγινε ποτέ…!!! …αλλά αν εσύ 

έχεις στοιχεία… πές μας και τα ονόματα των κτηνοτρόφων αυτών…!!!  

●●● 4) κανένα απολύτως ΔΕΝ χάθηκε από φάγωμα λύκου… γιατί προστατεύονται αφού 

είναι συνέχεια γύρω στο χωριό μας…!!! 

●●● 5) καθόλου βελτιωμένη ΔΕΝ είναι η εικόνα…!!! …πές μας ονόματα χωριανών μας που 

δήθεν σου είπαν ότι «δεν έχουν παράπονα»…!!! 

●●● 6) αυτό το τελευταίο και σημαντικότατο στην ερώτηση του δημοσιογράφου για την 

περισυλλογή… γιατί πρόεδρε το προσπερνάς έτσι στα γρήγορα…??? …«στην ερώτησή μας 

αν συνέλλεξε κάποια ζώα ο Δήμος απάντησε αρνητικά…» .…έχεις τεράστια ευθύνη και εσύ 

πρόεδρε που ΔΕΝ συνέλλεξε ο δήμος Καρδίτσας κανένα ζώο ακόμα…!!! …γιατί είσαι το 

τρίτο μέλος της 3μελούς επιτροπής…!!! …και αντί να πιέζεις για λύση… λές στους 

δημοσιογράφους αυτά τα ανεκδιήγητα…!!! 

●●● λοιπόν το ποτήρι ξεχείλισε… όλοι απαιτούν…  

●●● να προχωρήσει με γρήγορο ρυθμό η διαδικασία… να βρεθεί Συνεργείο Περισυλλογής… 

και να μας πείτε αν βρέθηκε επιτέλους στάβλος…!!! 

 

   

 

…………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………… 

 

 


